
Miljøministeriet • Højbro Plads 4 • 1200 København K
Tlf. 72 54 60 00 • Fax 33 32 22 27 • CVR 12854358 • EAN 5798000862005 • mim@mim.dk • www.mim.dk

Ministeren
J.nr. SNS-201-00145

                    

Den 15. december 2008

Miljøministerens svar på spørgsmål nr. 127 (alm. del) stillet efter ønske 
fra Torben Hansen (S) af Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg.

Spørgsmål     
Vil ministeren oplyse, hvor stor en produktion af træ staten afskriver sig ved 
statsskovenes overgang fra traditionel skovdrift til deres nuværende langt 
mindre arbejdskrævende produktionsform?

Svar
Jeg har forespurgt Skov- og Naturstyrelsen, som har oplyst følgende, hvilket 
jeg kan henholde mig til:

”Statsskovene er omfattet af driftsplaner, som bl.a. opgør mængden af træ
hvert 15. år. De senere års hugst i statsskovene har kun udgjort 75% af 
tilvæksten, og denne tendens forventes at fortsætte. Hertil kommer at det 
danske skovareal er støt stigende via både privat og statslig skovrejsning, 
hvilket betyder at fremtidige generationer vil have mere træ til rådighed.”
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